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Inleveren kopij voor de  
volgende Tempo (nieuwsbrief): 

26 oktober 2009 

Woensdag 9 september werden we overvallen door 
het bericht dat Rien Hooijer totaal onverwacht 

plotseling is overleden. 
Rien was van 2003 tot 2006 voorzitter van DKOD. 

Hij heeft het voorzitterschap opgepakt toen het 
bestuur van DKOD geen nieuwe leden meer kon 

vinden en hij deed dat met een duidelijke 
voorwaarde:  

“Ik doe het drie jaar en daarna stop ik er mee”. 
 

Dat was typisch Rien, duidelijk en bescheiden.  
Het voorzitterschap hoefde van hem niet echt, hij had 

geen behoefte om op de voorgrond te treden. 
Omdat de nood hoog was deed hij het toch, Rien 

stond voor DKOD klaar.  
Hij heeft ons cluppie daarmee door een moeilijke 

periode geholpen. 
 

Ook in het bestuur was Rien als voorzitter duidelijk. 
Als hij zei dat we om half 10 zouden ophouden, kreeg 

hij het voor elkaar om ons ook op die tijd klaar te 
laten zijn met de vergadering. En dat deed hij zonder 

al te veel in te grijpen, door op de achtergrond te 
luisteren en op het juiste moment iets te doen 

waardoor wij dachten, ja je hebt gelijk, we zijn er 
eigenlijk wel uit. 

 
Ook na het voorzitterschap was Rien op zaterdag 
vaak te vinden bij wedstrijden. Hij genoot van het 

korfbal, het spel van zijn kinderen en de laatste jaren 
ook het spelen van zijn kleinkinderen. 

Je kon dan altijd even naast hem gaan staan voor 
een praatje. 

 
Het overlijden van Rien betekent het verlies van 

iemand uit het hart van de DKOD familie.  
 

We wensen Janny, kinderen en kleinkinderen erg 
veel sterkte met deze zware klap. 

 
Het bestuur van DKOD  
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Lekker slapen? 
Terwijl ik voor mijn werk in een ver buitenland zit moet 
ik regelmatig aan DKOD denken. Internet maakt het 
tegenwoordig mogelijk om van grote afstand ergens 
toch te zijn. 
Het werk, de mensen, de 
club geven me energie en 
baren me zorgen. 
Ik val er lekker van in 
slaap maar lig er ook net 
zo gemakkelijk weer 
wakker van. 
 
Ik lig wakker van de 
relatief weinige mensen 
die het vele werk wil doen 
binnen onze club, terwijl 
we toch alles weer klaar 
willen hebben voor een 
nieuw seizoen. 
Ik word af en toe wakker 
als ik denk aan wat ons te 
wachten staat door alle plannen van de gemeente en 
de tijd die we daar in moeten stoppen om te zorgen dat 
we niet naast het potje …… 
 
Maar als ik dan weer een zaterdag naast het veld sta 
en iedereen aan het ballen zie, of bij een training 
aanwezig ben waar super gemotiveerd geoefend wordt, 
of in de kantine wat drink, dan kan ik weer rustig 
slapen. 
 
Gek is dat, die twee kanten die altijd aan dit soort ‘werk’ 
verbonden zijn.  
 
Mag ik wat met jullie delen? 
Hoofdzorg is op dit moment uiteraard de gemeentelijke 
perikelen. We zitten nu goed, hoewel we wel veel in 
het clubhuis zouden moeten investeren, maar de rust 
en ruimte zijn geweldig op het Wilhelmina sportpark. 
Wat we in de nieuwe plannen krijgen is nog niet echt 
helder, wat we willen wel: minimaal anderhalf veld (met 
kleedkamers etc) en een mooie ruimte waar we als club 
onszelf kunnen zijn. Maar de middelen en ruimte zijn 
schaars en er moeten keuzes gemaakt worden. 
 
De financiën zijn gelukkig een zorg minder op dit 
moment, niet alleen omdat Erik de boel super goed op 
een rijtje heeft, maar ook omdat we na een grondige 
controle van de kascommissie (Nicole, Dick (onze 
super scheids) en Hans) in de laatste ledenvergadering 
besloten hebben om een punt te zetten achter een tijd 
waarin de financiële zaken op zijn zachts gezegd 
onduidelijk zijn geadministreerd. 
Het helpt overigens enorm als iedereen veel clubloten 
koopt bij onze spelers! 
 
 
 

Op het veld gaat het goed. We hebben met Addie en 
Gerard (en Hans als teambegeleider) een geweldig 
koppel trainers die de selectie en de A1 jeugd 
volgens mijn eerste indrukken op het veld veel kunnen 
leren in een gezellige sfeer. Ook bij de jeugd lijkt alles 

op dit moment goed 
geregeld. 
 
Verschillende 
commissies hebben 
nog wel erg behoefte 
aan ondersteuning. Ik 
denk daarbij vooral aan 
de kantine commissie, 
de activiteiten commissie 
en de technische 
commissie (KC, AC en 
TC).  
Ik weet dat deze 
opmerking door vrijwel 
iedereen met begrip 
maar zonder gevolg 
gelezen zal worden, 

maar ik probeer het toch nog even: wil je me een 
goede nachtrust bezorgen, laat even weten dat je best 
wel iets wilt doen, dan praten we daarover. 
 
We hebben uiteraard nog een beetje persoonlijk 
nieuws. 
Cor is uit het bestuur gestapt, jammer maar 
vermoedelijk onvermijdelijk. We zullen Cor missen 
want het is iemand die met veel energie veel zaken 
heeft opgepakt en een goede stimulans heeft 
gegeven. 
In de TC probeert Marco Schrader te kijken en te 
snappen wat er allemaal gebeurt en hopen we snel 
zijn functie vorm te geven. 
 
Ik kan nog vele andere zaken noemen en nog meer 
mensen (sorry dat ik dat niet doe), zowel goede als 
minder goede, maar ik moet bijna naar bed om te 
kijken of ik lekker kan slapen. 
Als er nog mensen zijn die wat nachtrust over hebben 
om aan het bestuur of andere commissies te geven, 
dan houd ik me uiteraard aanbevolen. 
 
Michiel Hupkes. 
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Gezien de weinige handen en de verre gaande ontwikkelingen van het internet zijn we binnen DKOD toe aan wat 
veranderingen in de informatie voorziening. 
Het bestuur heeft in overleg met de meeste direct betrokkenen het volgende besloten. 
 
Wilco wil graag doorgaan me het in elkaar zetten en printen van een papieren informatie voorziening, maar de 
vraag is hoe we aan de inhoud komen. 
 
We besluiten om de TEMPO om te vormen in een Tempo/Nieuwsbrief die op de volgende momenten uitkomt: 
 

Begin veld (begin september) 
Begin zaal (begin november) 
Rond Kerst 
Begin tweede helft veld (eind maart) 
Bij een ledenvergadering 

 
Inhoud oa: wedstrijdprogramma,  trainingsschema, teamindeling, voorwoord, iets van bestuur/TC, evt activiteiten, 
column Dick Hoegen en uiteraard de reclames, plus eventueel wat stukken en de algemene zaken als contributie 
en adressen 
 
De website (www.dkod.nl) is belangrijk, de nieuwsbrief komt er uiteraard direct op, maar als anderen geen input 
leveren is er geen update.  
 
We gaan kijken of we een nieuw content management systeem kunnen ontwikkelen waardoor meer mensen zelf 
informatie op de site kunnen zetten.  
 
Tenslotte is er uiteraard de mail, waarmee veel informatie direct naar de leden gaat.  
 
Voor vragen of opmerkingen:  michiel.hupkes@gmail.com 

Hallo allemaal, 
 
Op maandagavond 12 oktober om 19.30 wordt er door DKOD een spelregelavond georganiseerd. 
Deze avond wordt georganiseerd om de A- en B-jeugd bekent te maken met de spelregels en verschillende 
spelsituaties die je als jeugdwedstrijdleider/scheidsrechter tegen kan komen. We hopen dat de jongeren die 
spelen in deze teams dan ook voltallig aanwezig zullen zijn! 
Daarnaast mogen andere belangstellende (ook uit de seniorenteams) die avond langskomen. Dit kan zijn omdat 
je ook wilt gaan fluiten, maar ook om de spelregelkennis wat op te vijzelen. 
 
Tot 12 oktober allemaal! 
 
Derkjan Hooijer 
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We zitten al weer midden in het seizoen 2009-2010. 
Voor velen is het seizoen al weer weken geleden 
begonnen, hetzij op het bestuurlijke vlak of met de 
voorbereidingen op de competitie. Om te beginnen 
maar even terugkijken naar het afgelopen seizoen. 
Sportief gezien was het geen succes te noemen. De 
gewenste promotie op het veld werd niet gehaald en 
in de zaal werd na een kansloze missie nog een 
stapje terug gedaan. De realiteit was dat de selectie 
het niveau dat nodig was om de doelstellingen 
(handhaven in de zaal en promotie op het veld) niet 
haalde. Misschien kan er, als de neuzen allemaal 
dezelfde kant op gaan staan en het verenigingsbelang 
belangrijker gevonden wordt dan eigenbelang, er weer 
wat verloren gegaan terrein terug gewonnen worden. 
Hopelijk kan de nieuwe trainer hierin een belangrijke 
rol spelen, al is de selectie niet echt aan de ruime 

kant. De start van de competitie leverde helaas niet 
het gewenste resultaat op.  
In juli was er voor Nederland nog een succes te 
noteren, daar het Nederlands team in Taiwan met 
succes de titel verdedigde op de World Games. De 
vorige versie was ik daar nog actief als scheidsrechter 
en het toernooi blijft een belevenis op zich.  Het gat 
tussen Nederland en de rest van de korfbalwereld lijkt 
alleen maar groter te worden. Nederland lijkt steeds 
meer faciliteiten te krijgen bij de voorbereidingen op 
grote evenementen. Een zeer uitgebreide oefenreeks, 
waar ikzelf ook nog deel van uitmaakte als 
scheidsrechter, zorgen voor een zeer ingespeeld 
team, dat eigenlijk niet kan verliezen. Het lijkt er alleen 
nog maar om te gaan wie er achter Nederland de 
ereplaatsen voor zich op kan eisen. Het zou voor het 
internationale korfbal heel goed zijn als enkele landen 
zich eens echt gaan mengen i n de strijd, maar met 

incidentele succesjes van de Tsjechen en de 
Taiwanezen komen we er niet. Natuurlijk is het leuk 
om het aantal landen waar korfbal geregistreerd staat 
elke keer weer te zien uitbreiden, maar een beetje 
competitie is dan toch wel het minste wat we mogen 
verwachten. Aan loze b.v-tjes hebben we alleen 
statistisch wat. Het niveau in Nederland gaat nog 
steeds vooruit, zeker op het hoogste niveau is het 
soms genieten van hoogstaand korfbal, waarbij de 
rest van de wereld alleen maar toe kan kijken hoe het 
Nederlandse korfbal zich verder ontwikkeld en de 
verschillen alleen maar groter aan het worden zijn.  
 
Weer even terug naar DKOD. De perikelen rondom 
het sportpark en een eventuele verhuizing blijven op 
bestuurlijk niveau de gemoederen bezig houden. Echt 
schot in de zaak is er niet en de gemeente lijkt nou 
ook niet echt haast te maken. De verenigingen en in 
het bijzonder DKOD zijn er echter bij gebaat om zo 
snel mogelijk te weten waar men aan toe is. De 
investeringen in ons clubhuis zijn nodig om de zaak 

leefbaar te houden, maar als we weten waar we aan 
toe zijn, kan er veel beter gekeken worden waar we 
wel en waar we niet onze geld aan besteden. DKOD is 
nu niet een vereniging waar het geld op de rug groeit 
en moet er door de penningmeester goed op de 
centjes gepast worden, gelukkig zijn de financiën bij 
Eric weer in goede handen. Het blijft echter zonde als 
we geld investeren voor onze huidige accommodatie, 
als we binnen niet al te lange tijd gaan verkassen. 
Helaas zal er voorlopig wel geen echte duidelijkheid 
zijn en is het te hopen dat we niet al te lang hoeven te 
wachten. Voor DKOD zou het een hele positieve 
impuls kunnen zijn als de verhuizing niet zo lang op 
zich zou laten wachten. Een vereniging als DKOD 
heeft er m.i. heel veel baat bij als het midden in de 
dorpskern zijn activiteiten kan ontplooien. Ook de 
ingeplande kunstgrasvelden zouden een positieve 
boost kunnen geven. Hoezeer ik het vertrek van het 
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huidige sportpark ook zou betreuren (puur uit 
historische gronden) ik kan niet wachten op groen licht 
van de gemeente voor de realisatie van het nieuwe 
sportpark.   
 
Het geeft echter wel te denken dat steeds meer 
verenigingen openlijk kiezen voor de zaalcompetitie 
en duidelijk het veld als secondair beschouwen. De 
groep groeit gestaag en lijkt het einde van veldkorfbal 
op topniveau wel erg dichtbij te brengen. Persoonlijk 
vind ik de zaal ook aantrekkelijker dan het veld, maar 
voor de sociale contacten is het veldkorfbal mijns 
inziens onmisbaar, maar de ingeslagen weg lijkt 
onomkeerbaar.  
 
Binnen DKOD gaan we ook beginnen met wat 
mensen op te leiden voor het fluiten van wedstrijden. 
Samen met nog enkele DKOD-ers ga ik proberen om 
er in ieder geval voor te zorgen dat we ruimschoots 
aan de eisen van de bond kunnen blijven voldoen, ook 
als de “oude garde”de fluit definitief aan de wilgen 
hangt. Eén van de vaste waardes heeft aangegeven 
dat hij toch zijn vrije tijd wat anders wil gaan indelen 
en dat is heel legitiem, maar wel weer een aderlating 
voor het toch al kleine aantal actieve scheidsrechters. 

 
Aanvulling is dus zeer wenselijk en daar gaan we ons 
best voor doen. Een hele positieve zaak is het dat de 
scheidsrechters de ontvangst bij DKOD zeer 
waarderen en dat via de NKSV(Nederlandse Korfbal 
Scheidsrechters Vereniging) hebben laten blijken. 
Toch weer een mooie opsteker voor de mensen die 
daar hun energie in steken. DKOD heeft dringend 
behoefte aan dit soort actieve leden, die buiten het 
spelen en trainen hun handen uit de mouwen willen 
steken. Sterker nog het zijn vaak mensen die zelf niet 
(meer) actief zijn als speler/speelster, maar wel heel 
veel voor de vereniging willen doen. Misschien een 
goed voorbeeld voor anderen !?   
 
Het bestuur en diverse commissies kunnen best wat 
extra handjes gebruiken. Ook een stukje voor de site 
en/of het clubblad is natuurlijk altijd welkom bij Wilco, 
die dan weer eens een lekker gevuld clubblad uit kan 
geven.    
 
Dick Hoegen  

De Grote Clubactie komt er weer aan en ook dit jaar 
doen wij weer mee. In de week van 7 september 
krijgen de jeugdleden via hun trainer de intekenlijst 
met alle bijbehorende dingen uitgedeeld. Je hebt dan 
twee weken de tijd om langs de deuren te gaan en 
zoveel mogelijk loten te verkopen. De loten kosten 
3,00 EUR en daarvan is 2,40 EUR voor DKOD. Dus, 
hoe meer loten er worden verkocht, hoe meer geld 
DKOD krijgt! Lever je ingevulde intekenlijst voor 
zaterdag 26 september weer in, in de daarvoor 
bestemde doos in De Berk of bij Maartje Boelens, 
Willem Marisstraat 13 in Heelsum. DUS NIET BIJ JE 
TRAINER OF AAN DE BAR VAN HET CLUBHUIS! 
 
Begin oktober krijg je dan de loten. Breng deze dan zo 
snel langs bij de mensen aan wie je ze verkocht hebt 
en lever het geld uiterlijk maandag 2 november in bij 
Maartje Boelens, Willem Marisstraat 13 in Heelsum. 
Denk eraan dat de spelende seniorenleden geen lijst 
krijgen maar wel loten om te verkopen! Op die manier 
werkt iedereen mee aan een beter DKOD! Niet-
spelende leden mogen natuurlijk ook loten verkopen 
maar zijn hiertoe niet verplicht. Degene die dat graag 
willen moeten dan een mailtje sturen naar 
erik.boelens@hetnet.nl De trekking is 26 november. 
 
Dus veel succes allemaal! 
Maartje Boelens 
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Vrijdag 11 september was de startavond van het 
nieuwe korfbalseizoen. Ter gelegenheid hiervan heeft 
de AC een vossenjacht georganiseerd. 
Om 18.30 uur verzamelden ‘slechts’ 18 enthousiaste 
jeugdspelers zich op het plein bij de bibliotheek in 
Renkum. Ondertussen waren er 13 vossen in de 
dorpstraat van Renkum opzoek naar een mooie 
‘verstopplek’. In groepjes van drie ging iedereen 
opzoek naar de vossen. Sommige vossen waren 
gemakkelijker te herkennen, zoals de visser die een 
schoen opvist uit een rioolput of de bakker met een 
pan vol heerlijke koekjes. Anderen vossen waren 
moeilijk. Wat doet een meisje van de C1000 voor de 
AH? En hoort zij wel bij DKOD? Of die postbode? Is 
hij aan het werk of is hij een vos? En die opa en oma 
op een bankje voor het bejaardentehuis? Ja Maud, het 
waren toch echt je ouders die daar zaten!  
Om 20.00 uur waren alle vossen ontdekt en hebben 
we genoten van wat drinken en iets te snoepen. We 
hebben nog even gespeeld in de speeltuin en hiermee 
kwam er een eind aan een gezellige startavond/
vossenjacht. 
 
Alle vossen hartelijk dank voor jullie creativiteit, 
enthousiasme en inzet!  
Wij hopen bij de volgende activiteiten op een grotere 
opkomst. 
 
Namens de AC, Lienke 
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De ledenadministratie dient rechtstreeks benaderd te worden bij: 
 
 - opgave van leden 
 - bedanken van leden 
 - opgave van donateurs 
 - zaken betreffende de contributiebetaling 
 
De contributieregeling vanaf 01-07-2009 voor DKOD is als volgt: 
 
Senioren   (19 jaar en ouder)    € 21,00 p/p p/mnd  
Junioren   (16 jaar en ouder)    € 15,00 p/p p/mnd 
Aspiranten  (12 jaar en ouder)    € 12,00 p/p p/mnd 
Pupillen  (  6 jaar en ouder)    € 10,00 p/p p/mnd 
Welpen  (jonger dan 6 jaar)    €   7.00 p/p p/mnd 
Overige leden (niet spelend e.d.)    €   5,00 p/p p/mnd 
 
Bedanken als lid van DKOD tijdens het verenigingsjaar (1 juli tot en met 30 juni) houdt 
toch de verplichting van betaling van de gehele jaarcontributie in, omdat DKOD op haar 
beurt ook de gehele bondscontributie voor die periode dient te betalen. 
 
Bankrekening   35.50.75.997 t.n.v. D.K.O.D. te Renkum 
 
Voor inlichtingen over contributiebetaling kunt u terecht bij de ledenadministrateur: 
J. van Huenen, Th. de Bockweg 44, 6871 EJ RENKUM, Tel + Fax 0317 – 312944 
e-mail: jvhuenen@planet.nl 
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Dg Datum Thuisploeg   Uitploeg Tijd Lokatie 
Za 26/09 Koveni 1 - DKOD 1 15:30 Sportpark Zandveld 
Za 26/09 Koveni 2 - DKOD 2 14:00 Sportpark Zandveld 
Za 26/09 DKOD 3 - KCD 3 15:30 Sportpark Wilhelmina 
Wo 23/09 SkunK MW1 - DKOD MW1 21:30 Gymnasion 
Za 26/09 Koveni A1 - DKOD A1 10:00 Sportpark Zandveld 
Za 26/09 DKOD C1 - Tiel '72 C1 10:00 Sportpark Wilhelmina 
Za 26/09 EKCA/ImpactPersoneel D1 - DKOD D1 13:45 Veld EKCA 
Za 26/09 DKOD D2 - Noviomagum D1 11:00 Sportpark Wilhelmina 
Za 26/09 DKOD F1 - SSS F1 10:00 Sportpark Wilhelmina 
Dg Datum Thuisploeg   Uitploeg Tijd Lokatie 
Za 03/10 DKOD 1 - VIKO 1 15:30 Sportpark Wilhelmina 
Za 03/10 DKOD 2 - Animo 3 14:00 Sportpark Wilhelmina 
Za 03/10 DWS 3 - DKOD 3 14:00 Sportveld DWS 
Wo 30/09 DKOD MW1 - Rheko MW1 19:30 De Rijnkom 
Za 03/10 DKOD A1 - Animo A2 12:30 Sportpark Wilhelmina 
Za 03/10 VADA/BATContNtl B2 - DKOD B1 13:00 Veld VADA/SKV 
Za 03/10 Duko/CargoTeam C1 - DKOD C1 10:00 Sportpark De Nieuweling 
Za 03/10 DKOD D1 - Zetten D1 11:00 Sportpark Wilhelmina 
Za 03/10 DKOD D2 - Keizer Karel D1 10:00 Sportpark Wilhelmina 
Za 03/10 DVO F2 - DKOD F1 9:00 Sportpark De Eikelhof 
Dg Datum Thuisploeg   Uitploeg Tijd Lokatie 
Za 10/10 Hebbes 1 - DKOD 1 15:00 Sportcentrum Olympos/De Uithof 
Za 10/10 Hebbes 2 - DKOD 2 16:30 Sportcentrum Olympos/De Uithof 
Za 10/10 DKOD 3 - DVO 8 15:30 Sportpark Wilhelmina 
Wo 07/10 Reehorst '45 MW1 - DKOD MW1 20:00 DVO hal 
Za 10/10 Viking A1 - DKOD A1 18:00 Sportpark Marienoeve 
Za 10/10 DKOD B1 - SSS B2 11:00 Sportpark Wilhelmina 
Za 10/10 DKOD C1 - DOT (O) C1 10:00 Sportpark Wilhelmina 
Za 10/10 DOT (O) D2 - DKOD D1 12:00 De Rusheuvel 
Za 10/10 Zetten D3 - DKOD D2 10:00 Veld bij Hendrik Pierson College 
Za 10/10 DKOD F1 - Wesstar/Total Proj F1 10:00 Sportpark Wilhelmina 
Dg Datum Thuisploeg   Uitploeg Tijd Lokatie 
Za 17/10 DKOD 1 - Kesteren 1 15:30 Sportpark Wilhelmina 
Za 17/10 DKOD 2 - SSS 2 14:00 Sportpark Wilhelmina 
Wo 14/10 DKOD MW1 - OA/Hotel Warnsborn MW1 19:30 De Rijnkom 
Za 17/10 DKOD A1 - DVO A3 12:30 Sportpark Wilhelmina 
Za 17/10 DVO B3 - DKOD B1 12:30 Sportpark De Eikelhof 
Za 17/10 DKOD C1 - Duko/CargoTeam C1 11:00 Sportpark Wilhelmina 
Za 17/10 Keizer Karel D1 - DKOD D2 10:00 Sportpark Staddijk 
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